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Čeprav je v letošnjem
proračunu za dokapitali-
zacijo večinsko državnih
bank NLB in/ali NKBM
predvidenih 300 milijonov
evrov, ta denar, kot je
postalo jasno, letos ne
bo porabljen. Ker pa bo
NKBM dokapitalizacijo
v kratkem potrebovala,
bo že v začetku leta
2010 potreben rebalans
proračuna.

»V državnemproračunu za
leto 2010 ni predvidenih sred-
stev za dokapitalizacijo. Če bo
treba sredstva zagotoviti, bo
potreben rebalans proraču-
na,« so nam včeraj potrdili na
finančnem ministrstvu. Drža-
va je med 102.586 delničarji
NKBM največja neposredna
lastnica NKBM - z 41,5 odstot-
ka -, dodatnih 9,58 odstotka in
s tem večino NKBM pa nadzira
še prek državnih skladov Kada
in Soda.

Kovačič je imel ideje, a
denarja ni dobil

Zakaj dokapitalizacije
NKBM letos ni bilo - čeprav
je v proračunu denar zanjo
in bo zdaj potreben rebalans
pred kratkim sprejetega pro-
računa 2010? Spomnimo, prvi
mož NKBM Matjaž Kovačič se

je že septembra pogovarjal s
finančnim ministrom Francem
Križaničem o zagotovitvidoda-
tnega kapitala,menda v višini
okoli 100 milijonov evrov.Eden
od Kovačičevih scenarijev naj
bi bil, da bi banka izdala podre-
jene obveznice, ki bi jih kupila
država. Po nekaterih informa-
cijah Križanič oziroma vlada
Kovačiču ni pripravljena dati
svežega kapitala, s katerim želi
izpeljati tudi širitev v Srbijo
oziroma nakup državne Credy
banke, vse dokler ne bo racio-
naliziral poslovanja skupine
NKBM v Sloveniji. V okvirju
dokapitalizacijeNKBM men-
da dodatno nejasnost pomeni
načrtovana preobrazba Kada
in Soda, kjer še ni povsem zna-
no, ali in kako se bo spreme-
nila vloga skladov v lastništvu
NKBM.

Mali delničarji NKBM in
Kovačičevi projekti še v
temi

Na NKBM zagotavljajo, da
kljub »prestavljeni« dokapita-
lizaciji in zaostrenimpogojem
poslujejo stabilno. »Verjame-
mo, da se bo tak trend nada-
ljeval tudi v prihodnje. Banka
pazljivo upravlja svojo kapital-
sko ustreznost in bo v primeru
potrebe po dodatnem kapitalu
iz kateregakoli razloga (akvizi-
cija in/ali organska rast) tega
zagotovila,« so nam iz NKBM
odpisali včeraj. Hkrati pa so

med vrsticami potrdili, da z dr-
žavo trenutno niso dogovorjeni
natančno ne o načinu izvedbe
dokapitalizacije,ne natančnih
rokih in ne o njeni višini. Za-
to niti več kot 102 tisoč malim
delničarjemNKBM ne morejo
dati nobenih konkretnih in-
formacij. Zatrdili so še, da se
trenutna kapitalska ustreznost
banke giblje »blizu 11 odstot-
kov«, kar precej presega zakon-
sko zahtevanih osem odstotkov
in devet odstotkov,ki po notra-
njih pravilih banke veljajo za
njeno mejno kapitalsko ustre-
znost. Ob vsem omenimo še, da
sredi maja 2010 Kovačiču in
članici uprave ManjiSkernišak
potečeta mandata v upravi, v
katero so nadzorniki oktobra
imenovali Andreja Plosa, ki
pa še nima dovoljenja Banke
Slovenije. •


